

## 《单词百科:particularizing是什么意思?particularizing怎么发音?particularizing的解释和用法》

英语单词particularizing是什么意思?particularizing怎么读?particularizing怎么发音?简答网为您整理了particularizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### particularizing怎么读

particularizing的读音:[p t kj l ra z ŋ]

### particularizing的意思

1、v.列举( particularize的现在分词 );逐一叙述;详述;特别指出;

### particularizing的近义词

1、delineate vt.勾画 , 描述;

- 2、describe v.描述;把...称为;做...运动;形成...形状;认为;描画;
- 3、detail n.细节;信息;特遣队;琐事;详述;
- 4、enumerate vt.列举, 枚举, 数;
- 5、itemize vt.列出清单;

## particularizing的双语例句

- 1、A judgment therefore means the particularizing of the notion.

因此, 判断的意义, 就必须理解为概念的特殊化。

- 2、This paper describes the technical lines of modularization and methods to realize particularizing and encapsulating modules during the simulation software design of control modules of I/ A series distributed control system.

介绍了I/A系列的集散控制系统控制模块仿真软件开发的模块化设计技术路线、模块的细化封装等一些基本问题的实现方法。

- 3、In the second part, the writer analyses and evaluates the English teaching in our military colleges, particularizing the problems in present English teaching: teaching pattern, teaching evaluation, teaching resources.

第二部分: 对我国军队院校大学英语教学进行了分析评价, 分析了军队院校现行大学英语教学存在问题: 教学模式问题, 英语教学评价问题, 教学资源问题。

- 4、The statement of the second element of the notion, i.e.of the specific character of the universal as particularizing, is given by Division in accordance with some external consideration.

对于概念的第二环节的陈述, 亦即对普遍事物的规定性作为特殊化加以陈述, 就是根据某一外在的观点去进行分类。

- 5、The particularizing of this Kind is the relation of the living subject to another subject of its Kind: and the judgment is the tie of Kind over these individuals thus appointed for each other.

“族类”的特殊化就是一个有生命的主体与另一同类的主体的联系, 判断就是“族类”与这些彼此对立的特定“个体”的相互关系。

以上是简答网为您整理的particularizing怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助

。查看更多关于particularizing的用法、particularizing的释义、particularizing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/particularizing>

